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Interpellation till socialnämndens ordförande. Om antalet vräkningar där barn är inblandade  

Vi socialdemokrater har blivit uppmärksammade på att antalet vräkningar där barn är inblandade i 
vår kommun är betydligt högre än riksgenomsnittet. Enligt den senaste statistiken uppgår antalet 
vräkningar där barn berörs till 21,3 per 100 000 invånare, medan riksgenomsnittet ligger på endast 
drygt 6 per 100 000 invånare.  

Vräkningar där barn är inblandade är ett allvarligt socialt problem som kan få långtgående 
konsekvenser för barnens hälsa, skolgång och framtida möjligheter. Att vår kommun ligger så pass 
högt över genomsnittet är oroväckande och något som bör prioriteras för att omedelbart förbättras.  

Tranås socialdemokrater önskar svar på följande frågor:  

• Vad är anledningen till att antalet vräkningar där barn är inblandade är så mycket högre i vår 
kommun jämfört med riksgenomsnittet?  

• Vilka åtgärder har styret vidtagit för att förebygga vräkningar där barn är inblandade? 
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